

导师预同意接收函 *Pre-acceptance Letter*

本人经过了解和审查，认为该生有较好的学术能力和培养潜力，愿意预接收其为本人_____年度的（硕士 / 博士）研究生。最终的录取结果，由华南理工大学国际教育学院确定。

After investigation, I consider the applicant is qualified enough for pursuing his/her study at South China University of Technology. Hereby I agree to accept him/her as my_____ (Master/Doctoral) student of the year of _____. Regarding the admission result, please contact Admission Office of School of International Education, SCUT.

学生信息 **Student Information:**

护照姓名 <i>Passport Name</i>	
护照号码 <i>Passport No.</i>	
国籍 <i>Nationality</i>	
申请就读学院 <i>School</i>	
申请就读专业 <i>Major</i>	
申请就读层次 <i>Degree Level</i>	

导师姓名 *Supervisor Name:*

(请用中文正楷填写)

电子邮箱 *Email:*

联系电话 *Tel.:*

导师签名 *Signature:*

备注/*Note:*

1. 申请者获得奖学金或者入学资格后，原则上不得更换专业和导师。

The major and supervisor can't be changed if applicants win the scholarship or gain admission.

2. 为核实《导师预同意接收函》的真实性，国际教育学院会酌情向导师进行确认。

The School of International Education may confirm with supervisor in order to verify authenticity of the pre-acceptance letter.

3. 导师签署预同意接收函后不能随意撤销。

After the supervisor signed the pre-acceptance letter, it can't be revoked at will.